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Stadsfullmäktige § 84 23.09.2024 
 

 

Laglighet och beslutförhet 
  
Stadsfullmäktige  
   

 
Följande fullmäktigeledamöter har meddelat att de är förhindrade att 
delta i sammanträdet och därför har ordföranden kallat in ersättare: 

 
Har meddelat förhinder: Inkallad ersättare: 
Markus Anttila 
Jukka Paananen 
Sari Innanen 
Pekka Nurmi 

Anneli Palosaari 
Hanna-Lea Ahlskog 
Jukka Mäkelä 
Pekka Kauppi 

Sami Simpanen  
 

Beslut Ordföranden konstaterade att sammanträdet var lagligt sammankallat och 
med hänsyn till antalet närvarande ledamöter beslutfört.     
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Stadsfullmäktige § 85 23.09.2024 
 

 

Protokolljusterare 
 
Stadsfullmäktige   
  
 
 Stadsfullmäktige beslutar välja till protokolljusterare Emma 

Haapasaari och Pentti Haimakainen med Tapani Hankaniemi som 
ersättare. 

  
Beslut Stadsfullmäktige godkände beslutsförslaget. 
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Stadsfullmäktige § 86 23.09.2024 
 

 

 
Budgetändring / Karleby Vattens investeringar 
 
Vattenverksdirektionen 20.08.2024 § 73  
  
Beredning  Vattenverksdirektör Minna Väisänen 
  

Vattenverksdirektion har på sitt sammanträde 24.10.2023 § 83 
under behandlingen av Karleby Vattens budgetförslag 2024 
godkänt verkets nettoinvesteringsnivå till 12,9 milj. €. 
  
Karleby Vattens investeringsprogram 2024 har godkänts på 
vattenverksdirektionens sammanträde 27.2.2024 § 20. 
  
Ändringarna i tidsplanen för Patamäki 
vattenbehandlingsanläggning och preciseringen av 
delbetalningstabellen samt kostnaderna som orsakas av 
lågvattencistern och trycksandsfilter medför ändringar i 
investeringsprogrammet 2024. Som helhet kommer 
investeringarna 2024 att vara 4,95 M€ mindre än vad som 
föreslagits i det godkända investeringsprogrammet. Överföringen 
av investeringarna till åren 2025–27 preciseras i samband med 
uppgörandet av budgeten 2025. 
  
Bilaga A § 73   Ändringar i budgeten 2024 
  

Vattenverksdirektören  Vattenverksdirektionen beslutar godkänna ändringarna i Karleby 
Vattens investeringsprogram i enlighet med bilaga A. 

  
Beslut Vattenverksdirektionen godkände beslutsförslaget. 
  
  
Stadsstyrelsen 02.09.2024 § 354      
6/02.02.02/2024   
  
  
Beredning  Vattenverksdirektör Minna Väisänen och ekonomidirektör Mikko 

Tornikoski 
  
Vattenverksdirektionen har behandlat ändringarna som gäller 
Karleby Vattens investeringsprogram. Enligt 
vattenverksdirektionen kommer de totala investeringarna 2024 att 
vara 4,95 miljoner euro mindre än vad som föreslagits i det 
godkända investeringsprogrammet. Beloppet är betydande och 
inverkar eventuellt också på stadens låneupptagning det här året. 
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Stadsfullmäktige § 86 23.09.2024 
 

 

Ändringen minskar stadens och affärsverkets investeringsutgifter 
2024, men höjer på motsvarande sätt investeringsutgifterna 2025. 
Ändringarna bör beaktas i affärsverkets budget för nästa år. 
  

Stadsdirektören  Stadsstyrelsen beslutar föreslå fullmäktige att fullmäktige 
godkänner minskningen av Karleby Vattens investeringsprogram 
med 4,95 miljoner euro. 
  

Beslut  Stadsstyrelsen godkände beslutsförslaget. 
 
Stadsfullmäktige 23.09.2024 
6/02.02.02/2024 
 
 Bilaga A  Ändringar i budgeten 2024 
 
Stadsstyrelsen Stadsfullmäktige godkänner minskningen av Karleby Vattens 

investeringsprogram med 4,95 miljoner euro. 
 
Beslut Stadsfullmäktige godkände beslutsförslaget.  
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Stadsfullmäktige § 87 23.09.2024 
 

 

 
Ekonomi- och personalrapport 6–7/2024 och koncernens 
ekonomirapport 6/2024 
 
Stadsstyrelsen 19.08.2024 § 334   
286/01.00.02/2024   
  
  
Beredning  Ekonomidirektör Mikko Tornikoski, anställningschef Riikka 

Parkas-Tieva och bokföringschef Anne Witting 
  
Stadens och affärsverkets resultaträkningar för juni och juli visade 
underskott. Räkenskapsperiodens underskott var i juli -0,6 
miljoner euro (räkenskapsperiodens underskott i juni var -1,0 
miljoner euro). Resultatet för juli före förändringsposter var -0,9 
miljoner euro (i juni var resultatet före förändringsposter -1,2 
miljoner euro). 
  
Verksamhetsintäkterna uppgick i slutet av juli till sammanlagt 19,8 
miljoner euro, vilket innebär en ökning på ca 2,8 procent jämfört 
med året innan. Verksamhetsintäkternas utfall i förhållande till 
budgeten var 55,4 procent i slutet av juli. Särskilt försäljnings- och 
avgiftsintäkterna ökade jämfört med året innan. 
Verksamhetskostnaderna uppgick åter till sammanlagt 99,3 
miljoner euro. Verksamhetskostnaderna ökade jämfört med året 
innan med 4,3 procent och budgetens utfall var 58,2 procent. 
Verksamhetsintäkternas och -kostnadernas utfall var ännu i juli 
enligt budgeten, även om det är att vänta, att kostnaderna för 
nämnden för undervisning och fostran kommer att överskrida 
årets budgetmål. Anslagsöverskridningarna behandlas i nämnden 
ännu i oktober. Med undantag av understöd har kostnaderna ökat 
i alla kostnadsposter jämfört med året innan. 
  
Skatteinkomsterna för juli uppgick till 70,8 miljoner euro (07/2023 
83,2 miljoner euro, förändring -14,8 %). Statsandelarna uppgick 
till 15,0 miljoner euro (07/2023 19,1 miljoner euro, förändring  
-21,5 %). Finansieringsintäkternas och -kostnadernas utfall var 
2,6 miljoner euro i juli. Resultatet påverkades särskilt av 
utbetalningen av koncernbolagens dividendavkastningar i början 
av året. Räntekostnadernas utfall var sammanlagt 1,9 miljoner 
euro. 
  
Efter finansieringsposterna blev årsbidraget för juli 8,9 miljoner 
euro och det täckte avskrivningarna och nedskrivningarna till 91,2 
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Stadsfullmäktige § 87 23.09.2024 
 

 

procent. Det uppsatta målet nåddes inte. Avskrivningarna och 
nedskrivningarna uppgick till sammanlagt 9,7 miljoner euro. 
  
Verksamhetens och investeringarnas penningflöde var -12,3 
miljoner euro och finansieringens penningflöde var 18,8 miljoner 
euro efter utlåning, lånestocken och andra likviditetsposter. 
Penningtillgångarnas förändring var 6,6 miljoner euro och 
penningtillgångarna uppgick i slutet av juli till 33,0 miljoner euro. 
  
Med tanke på balansräkningen gällde de mest centrala 
förändringarna aktier och andelar samt lånestocken. 
Soliditetsgraden var i juli 41,4 procent och lånestocken 255,8 
miljoner euro. 
  
Nettoinvesteringarnas utfall var i juli 20,2 miljoner euro och utfallet 
i förhållande till budgeten 47,5 procent. 
Stadskoncernens resultat för januari-juni var 4,9 miljoner euro och 
räkenskapsperiodens överskott 4,5 miljoner euro. Koncernens 
årsbidrag blev 22,9 miljoner euro och täckte avskrivningarna till 
127,1 procent. Koncernens soliditetsgrad var 46,3 procent och 
koncernens lånestock i slutet av juli 426,3 miljoner euro.       
  
Bilaga A § 334    6/2024 ekonomirapport 
Bilaga B § 334    7/2024 ekonomirapport 
Bilaga C § 334    6/2024 ekonomirapport, koncernen 
Bilaga D § 334    7/2024 personalrapport 
  

Stadsdirektören  Stadsstyrelsen beslutar anteckna ekonomi- och 
personalrapporten 6–7/2024 och koncernens ekonomirapport 
6/2024 för kännedom och ge dem vidare till stadsfullmäktige för 
kännedom. 
  

Beslut Stadsstyrelsen godkände beslutsförslaget. 
 
Stadsfullmäktige 23.09.2024 
286/01.00.02/2024 
 
 Som tilläggsmaterial ekonomi- och personalrapporten 6–7/2024 

samt koncernens ekonomirapport 6/2024. 
 
Stadsstyrelsen Stadsfullmäktige antecknar för kännedom ekonomi- och 

personalrapporten 6–7/2024 samt koncernens ekonomirapport 
6/2024. 

 
Beslut Stadsfullmäktige godkände beslutsförslaget.  
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Stadsfullmäktige § 88 23.09.2024 
 

 

 
Koncernens ekonomirapport 7/2024 
 
Stadsstyrelsen 09.09.2024 § 373     
280/02.02.02/2024   
  
  
Beredning  Ekonomidirektör Mikko Tornikoski, controller Jenni Sinkkonen och 

bokföringschef Anne Witting 
  
Stadskoncernens resultat för juli blev 5,1 miljoner euro och visade 
ett överskott på 4,6 miljoner euro. Årsbidraget var 26,0 miljoner 
euro och det täckte avskrivningarna till 124,4 procent. 
Verksamhetsbidraget var -61,8 miljoner euro negativt. 
  
Stadskoncernens resultat försvagades från motsvarande tidpunkt 
året innan med 23,1 miljoner euro. Det försvagade resultatet 
berodde främst på minskningen av skatteinkomster och 
statsandelar med 16,3 miljoner euro jämfört med året innan. 
  
Stadskoncernens soliditetsgrad uppgick i juli till 46,1 procent och 
den relativa skuldsättningen till 267,4 procent. Koncernens 
lånestock var i slutet av juli 437,2 miljoner euro. Lånestocken 
ökade från juni med 10,9 miljoner euro. 
  
Verksamhetens och investeringarnas kassaflöde i koncernen var i 
juli -24,7 miljoner euro negativt och finansieringens kassaflöde 
42,8 miljoner euro positivt. Investeringsutgifterna var i juli 50,4 
miljoner euro, vilket är 32,0 miljoner euro mera jämfört med 
motsvarande tidpunkt året innan. Koncernens penningtillgångar 
var i slutet av juli 78,3 miljoner euro. 
  
Bilaga A   Koncernens ekonomirapport 07/2024 
  

Stadsdirektören  Stadsstyrelsen beslutar anteckna koncernens ekonomirapport 
07/2024 för kännedom och ge den vidare till stadsfullmäktige för 
kännedom. 
  

Beslut  Stadsstyrelsen godkände beslutsförslaget.  
 
Stadsfullmäktige 23.09.2024 
280/02.02.02/2024 
 
 Koncernens ekonomirapport 07/2024 som tilläggsmaterial. 
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Stadsfullmäktige § 88 23.09.2024 
 

 

Stadsstyrelsen Stadsfullmäktige beslutar anteckna koncernens ekonomirapport 
07/2024 för kännedom. 

 
Beslut  Stadsfullmäktige godkände beslutsförslaget. 
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Stadsfullmäktige § 89 23.09.2024 
 

 

 
Avgång från förtroendeuppdrag / Turunen 
 
Stadsstyrelsen 09.09.2024 § 377 
 
Beredning  Förvaltningssekreterare Lea Mäkelä 

 
Tomi Turunen har 5.9.2024 meddelat om sin avgång från 
förtroendeuppdrag på grund av flytt från orten. Meddelandet som 
tilläggsmaterial. 
 
Tomi Turunen är ersättare i nämnden för undervisning och fostran 
samt ersättare i finska sektionen i nämnden för undervisning och 
fostran. 
 

Stadsdirektören Stadsstyrelsen föreslår för stadsfullmäktige att den  
 

1  beviljar de anhållna befrielserna 
 
2  väljer en ny ersättare till nämnden för undervisning och 

fostran för den återstående mandattiden. 
 
3  väljer en ny ersättare till den finska sektionen i 

nämnden för undervisning och fostran för den 
återstående mandattiden. 

 
Beslut Stadsstyrelsen godkände beslutsförslaget. 
 
Stadsfullmäktige 23.09.2024  
 
Stadsstyrelsen Stadsfullmäktige beslutar  
 

1  bevilja de anhållna befrielserna 
 
2  välja en ny ersättare till nämnden för undervisning och 

fostran för den återstående mandattiden. 
 
3  välja en ny ersättare till undervisningstjänsters finska 

sektion för den återstående mandattiden. 
 
Beslut Stadsfullmäktige godkände beslutsförslaget och valde Janne Ilola 

till ersättare i nämnden för undervisning och fostran samt till 
undervisningstjänsters finska sektion för den återstående 
mandattiden.   
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Stadsfullmäktige § 90 23.09.2024 
 

 

 
Svar på fullmäktigemotion / Småbarnspedagogisk enhet för spädbarn 
och småbarn 
 
Nämnden för undervisning och fostran 13.08.2024 § 67 
 
Beredning  Direktör för småbarnspedagogik Kai Kytölaakso 
  

Ledamot Sari Innanen lade fram följande fullmäktigemotion: 
  

"Under en längre tid har trenden i Finland varit att allt mindre 
spädbarn börjar i småbarnspedagogiken. Alltså spädbarn som inte 
kan gå eller prata börjar i småbarnspedagogiken. Detta medför stora 
utmaningar för småbarnspedagogiken.  

  
Små spädbarn behöver hjälp med allt; med att äta, klä på sig, lära sig 
gå, toalettbesök, och de behöver bäras runt överallt i 
småbarnspedagogiken. 

  
Enligt utbildningsstyrelsen statisk var antalet ettåringar i dagvård år 
2022 över 3 000 fler än året innan. Denna trend har också framträtt 
kraftigt i Karleby. 

  
Skötseln av spädbarn och småbarn innebär i praktiken att de behöver 
en famn, kontinuerlig närvaro, tröst och kontinuerlig hjälp med 
blöjbytet. För skötarnas del innebär det att de får krypa och ständigt 
arbeta på golvnivå. Ökningen av antalet spädbarn och småbarn har 
också ställt nya krav på inredningen och den övriga utrustningen. 

  
När små spädbarn och småbarn fyller daghemmen befinner sig hela 
daghemmet i omvälvning. Det behövs mer personal, grupper som 
lämpar sig för spädbarn och småbarn, och framförallt att personalen 
är bestående. Kontinuitet och anknytningsrelationer är speciellt viktiga 
för spädbarn och småbarn. 

  
Vi undertecknade föreslår att: 

  
1. man inom småbarnspedagogiken genast vidtar åtgärder för att 
planera och inrätta en sådan småbarnspedagogisk enhet som till alla 
delar lämpar sig för spädbarn och småbarn." 

  
Bilagor Undertecknad fullmäktigemotion och utdrag ur 

stadsfullmäktiges protokoll § 126 
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Nämnden för undervisning och fostran ger stadsstyrelsen och vidare 
stadsfullmäktige följande utlåtande: 

  
Man har helt rätt i fullmäktigemotionen om att antalet under treåriga 
barn har ökat inom småbarnspedagogik och att barnen är allt yngre 
när de börjar i småbarnspedagogik, såväl på riksomfattande nivå som 
i Karleby. Man har gjort många förändringar på riksomfattande nivå 
vilka sannolikt har inverkat på att barnens deltagargrad har ökat, bl.a. 
ändringen av föräldraledighet, ändringar i lagen om klientavgifter inom 
småbarnspedagogiken osv. Den riksomfattande och lokala 
sysselsättningssituationen påverkar också barnens deltagargrad. 

  
I Karleby är daghemsenheterna av mycket olika åldrar, det finns över 
40-åriga daghem, men genom investeringar har man också byggt nya 
daghem. De nya daghemmen har planerats så att barnens ålder inte 
har betydelse för hur småbarnspedagogiken ordnas. Lokalerna 
lämpar sig för barn i alla åldrar. I gamla daghemsenheter har man åter 
varit tvungna att göra vissa ändringar för att kunna ordna 
småbarnspedagogik för de yngsta barnen i lokalerna, t.ex. 
toalettutrymmen har ändrats och renoverats. 

  
Våren 2024 har i genomsnitt 574 under treåriga barn månatligen 
deltagit i småbarnspedagogik. Det här innebär nästan 48 
daghemsgrupper. 

  
Småbarnspedagogiken anser det inte vara nödvändigt att inrätta nya 
daghem bara för spädbarn och småbarn. Daghemmens 
mångformighet också vad gäller barnens ålder ses som en styrka. 
Den här mångformigheten är en fördel såväl för barnen som 
personalen. Exempelvis lär sig barnen av de äldre barnen, och 
personalen har möjlighet till arbetsrotation i olika gruppen inom 
daghemsenheten. 

  
Småbarnspedagogiken söker alltid på våren nya arbetstagare för 
ordinarie anställning. Småbarnspedagogiken är medveten om hur 
viktigt det är med bestående personal och anknytningsrelationer när 
småbarnspedagogikservice ordnas. Småbarnspedagogiken och 
Karleby stad i egenskap av arbetsgivare försöker med sin egen 
verksamhet främja arbetstagarnas beständighet. 

  
Såsom det konstaterats i motionen kan det behövas mera personal än 
relationstalen bestämmer då barn i späd- och småbarnsålder deltar i 
småbarnspedagogik. Motiveringarna är uttryckligen det som tagits upp 
i motionen. 
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Småbarnspedagogiken anser att de beslut som fattas i samband med 
budgeten om investeringar i daghemmet i Stenängen och Halkokari 
daghem-skola är mycket viktiga. I de här enheterna kommer man att 
planera lämpliga utrymmen bland annat för spädbarn och småbarn på 
samma sätt som man gjort i de nyaste enheterna. 

  
Bildningsdirektören  Nämnden beslutar 
 

1 ge utlåtandet ovan med anledning av 
fullmäktigemotionen till stadsstyrelsen 

 
 

2  anse att motionen för nämndens del är 
slutbehandlad.  

  
 Beslut  Nämnden godkände beslutsförslaget. 
  
  
Stadsstyrelsen 19.08.2024 § 339   
39/00.01.06/2023   
  

  
Stadsdirektören  Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att fullmäktige 
 

1 antecknar den givna utredningen för kännedom 
 
    2 anser att motionen är slutbehandlad. 
  
Beslut   Stadsstyrelsen godkände beslutsförslaget. 
 
Stadsfullmäktige 23.09.2024 
39/00.01.06/2023 
 
Stadsstyrelsen         Stadsfullmäktige beslutar  
 
   1 anteckna den givna utredningen för kännedom 
 
    2 anse att motionen är slutbehandlad. 

 
Beslut   Stadsfullmäktige godkände beslutsförslaget.  
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Stadsfullmäktige § 91 23.09.2024 
 

 

 
Svar på fullmäktigemotion / Byggande av en enhet för 
småbarnspedagogik på Kyrkbacken och anordnande av verksamheten 
 
Nämnden för undervisning och fostran 13.08.2024 § 66  
 

Stadsfullmäktige 05.02.2024 § 23 
 

Ledamot Teerikangas lade fram följande fullmäktigemotion av 
SDP:s fullmäktigegrupp: 
  
”Under en lång tid har det funnits ett akut behov av ett nytt 
daghem i Karleby som skulle ersätta gamla, oändamålsenliga 
lokaler för småbarnspedagogiken. Beslutet om att bygga ett nytt 
daghem på Kyrkbacken fattades i slutet av 2021. I det skedet 
utreddes också olika modeller för att ordna servicen och man 
jämförde service som produceras som egen verksamhet, 
modellen med servicesedlar och olika lösningar för byggandet. 
Valet föll på en privat byggherre och en privat serviceproducent, 
trots att det i stort sett inte fanns stora skillnader mellan de olika 
alternativen och modellen med servicesedlar inte bedömdes vara 
det klart bästa alternativet. 
  
Från första början var avsikten att daghemmet står klart hösten 
2024, och nu är det uppenbart att detta inte kommer att ske. 
Dessutom finns det inga garantier för att daghemmet 
överhuvudtaget kommer att förverkligas med denna modell. 
  
En av stadens viktigaste uppgifter är att ordna högklassig 
småbarnspedagogik – särskilt i barnvänliga Karleby där vi vill att 
familjerna trivs. Lokalerna måste därför vara ändamålsenliga. 
Familjerna i Karleby och den engagerade och kunniga personalen 
inom småbarnspedagogiken förtjänar ändamålsenliga lokaler. 
  
SDP:s fullmäktige grupp föreslår därför att Karleby stad ska 
bygga ett nytt daghem på Kyrkbacken som egen investering och 
ordna verksamhet själv för att trygga och utveckla den 
högklassiga småbarnspedagogiken.” 

  
Bilaga A § 66  Fullmäktigemotion och stadsfullmäktiges 

behandling 5.2.2024 § 23 
  

Utlåtande av nämnden för undervisning och fostran till 
stadsstyrelsen och vidare till stadsfullmäktige: 
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I enlighet med stadsstyrelsens beslut § 554 (22.11.2021) grundas 
ett daghem för 10 grupper enligt modellen med servicesedlar på 
tidigare Kyrkbackens skolas tomt. 
  
För byggande av ett nytt daghem och för produktion av 
småbarnspedagogikservice söktes byggherre-
serviceproducentpar genom ett öppet förfarande med inbjudan. 
De inbjöds att delta i projektet med en gemensam plan för 
daghemmet och dess småbarnspedagogikservice. 
  
Nämnden för undervisning och fostran beslöt på sitt sammanträde 
15.11. 2022 § 113 föreslå stadsstyrelsen att tomten för tidigare 
Kyrkbackens skola arrenderas för ett privat servicesedeldaghem 
till byggherren i byggherre-serviceproducentparet Pilke Päiväkodit 
Oy & Hoivatilat Oyj. Samtidigt beslöt man att nämnden för 
undervisning och fostran med ett separat beslut godkänner 
serviceproducenten av det valda paret till producent av 
småbarnspedagogikservice efter att stadsstyrelsen har beslutat 
om arrendering av tomten till byggherren. 
  
Stadsstyrelsen beslutade 28.11.2022 § 555 om arrendering av 
tidigare Kyrkbackens skolas tomt till Hoivatilat Oyj. Hoivatilat Oyj 
presenterade 1.9.2023 (stadsstyrelsen 15.5.2023 § 210) en ny 
plan för ett daghem på 8-14 grupper beroende på behovet  
  
Pilke Päiväkodit Oy drog sig ur projektet 21.12.2023, därför gavs 
Hoivatilat Oyj möjligheten att hitta en ny serviceproducent som 
uppfyller kriterierna för anordnandet av 
småbarnspedagogikservice och som förbinder sig att följa Karleby 
stads småbarnspedagogiks regelbok för servicesedel. 
Tomtreserveringen för Hoivatilat Oyj förlängdes till 30.6.2024 
(stadsstyrelsen 11.3.2024 § 92). 
  
I januari och februari 2024 har några möten hållits med det nya 
serviceproducent-byggherreparet (Norlandia Päiväkodit Oy och 
Hoivatilat Oyj). Man har begärt Norlandia Päiväkodit Oy 
kommentera avtalsdokumentet för serviceproduktion som 
Karlebys småbarnspedagogik har uppgjort. Båda parterna har 
godkänt innehållet i dokumentet. 
  
Nämnden för undervisning och fostran har 16.4.2024 § 38 
godkänt Norlandia Päiväkodit Oy till småbarnspedagogikens 
serviceproducent. Ett avtal om serviceproduktion har ingåtts 
mellan Karleby stad och Norlandia Päiväkodit Oy och i det har 
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överenskommits att småbarnspedagogikservice ordnas fr.o.m. 
1.8.2025. 
  
På basis av utredningen ovan har ärendet i fullmäktigemotionen 
behandlats. Ett servicesedeldaghem byggs på Kyrkbacken i 
enlighet med stadsstyrelsens beslut. 
  

Bildningsdirektören  Nämnden för undervisning och fostran 
 

1 beslutar ge stadsstyrelsen utlåtandet ovan med 
anledning av fullmäktigemotionen 

 
2 beslutar anse att motionen för nämndens del är 

slutbehandlad. 
  
Beslut  Nämnden godkände beslutsförslaget. 
  
 
Stadsstyrelsen 19.08.2024 § 340   
17/00.01.06/2024   
  
Stadsdirektören Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att fullmäktige 
 

1 antecknar den givna utredningen för kännedom 
 

2 anser att motionen är slutbehandlad. 
 

Beslut  Stadsstyrelsen godkände beslutsförslaget. 
 
 
Stadsfullmäktige 23.09.2024 
17/00.01.06/2024 
 
Stadsstyrelsen Stadsfullmäktige beslutar  
 

1 anteckna den givna utredningen för kännedom. 
 

2 anse att motionen är slutbehandlad. 
 

Beslut Stadsfullmäktige godkände beslutsförslaget.  
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Svar på fullmäktigemotion / Ändra namnet på Kronporten 
 
Stadsfullmäktige 13.11.2023 § 127 
  

Ledamot Marlén Timonen lade fram följande fullmäktigemotion: 
  
"Det går bra för Karleby, bättre än någonsin. Stora internationella 
bolag investerar i Karleby. 
  
Det är dags att sätta ett av våra mest betydande industriområden 
i Karleby på kartan. Till dags datum har vi använt oss av namnet 
Kronporten, som egentligen inte berättar åt någon var området 
ligger, förutom åt lokalbefolkningen, inte alltid ens åt dem. Det är 
dags att ändra på det, och sätta Karleby på kartan. Detta 
betydande område bör skrivas i Karlebys namn, lik Karleby hamn, 
Karleby Energi, Karleby Vatten. 
  
Vi undertecknade ledamöter föreslår att namnet Kronporten 
ändras att motsvara den nivå som internationella interaktioner 
kräver. Därför föreslår vi undertecknade ledamoten, att namnet 
Kronporten ändras till Karleby syd. Vid internationella kontakter 
och i marknadsföring används Kokkola South. 
  
Bilaga A § 127 Undertecknad fullmäktigemotion (på finska) 

  
Beslut  Stadsfullmäktige beslutade anteckna motionen i sitt protokoll och 

ge den till stadsstyrelsen för behandling. 
  
Stadsstyrelsen 02.09.2024 § 360    
39/00.01.06/2023   
  
Beredning  Stadsplaneringschef Päivi Cainberg och planläggningskoordinator 

Saija Pölkki 
  

Stadsstyrelsen beslutade 11.2.2021 § 8 inleda utarbetandet av en 
detaljplan för arbetsplatsområde på Kronobyåsens område invid 
riksväg 8 på 7 kilometers avstånd från Karleby centrum för 
verksamhet som kräver omfattande landareal. Karleby stads 
namnkommitté (numera namnteam) beslöt 10.2.2021 § 11 ge 
arbetsplatsområdet namnet Kruunuportti/Kronporten. Ett namn 
som Stadsmiljös Planering föreslog till grund för diskussion var 
Karleby, södra industriområdet (SIP), men det understöddes inte. 
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Namnkommittén motiverade beslutet med att arbetsplatsområdet 
kommer att fungera som en sydlig port till arbetsplatsområdet när 
man kommer från inlandet längs riksväg 8 till Karlebys centralort. 
Båtindustrins kluster Marinegate fungerar som motsvarande port 
till arbetsplatsområde från havet och Norraleden (lv 749). 
  
Detaljplanen har godkänts i fullmäktige 13.6.2022 § 52. I och med 
att detaljplanen blev färdig fastställdes också namnteamets beslut 
att benämna gatan som ligger i området till Kruunuportintie / 
Kronportsvägen. 
  
2022 var namnteamets ordförande och sekreterare inbjudna till 
Kokkola Invest In-arbetsgruppens möte, eftersom man ansåg att 
namnet Kronporten inte vara lämpligt för internationell 
marknadsföring av området. På Kokkola Invest In-arbetsgruppens 
möte 10.11.2022 konstaterades att Kronporten är bra som 
kartnamn och att inget hindrar att man använder något annat 
namn som marknadsföringsnamn i internationella sammanhang. 
Som marknadsföringsnamn fick Kokkola South mest understöd 
eftersom det kopplas starkt till befintliga Kokkola Industrial Park. 
  
Även om namnkommittén har gett arbetsplatsområdet namnet 
Kronporten för att användas på baskartan kan man som 
marknadsföringsnamn använda ett namn som bättre passar in i 
internationella sammanhang. 
  
Namnet Kokkola South är redan i etablerad användning i 
marknadsföringen av arbetsplatsområdet på Kronportens område:  
https://www.kokkola.fi/sv/invest-in-kokkola/lokaler-tomter-och-
verksamhetsmiljo/ 

  
Stadsdirektören  Stadsstyrelsen beslutar föreslå stadsfullmäktige att fullmäktige 
 

1 antecknar den givna utredningen för kännedom 
 

2 anser att motionen är slutbehandlad. 
 

Beslut Stadsstyrelsen godkände beslutsförslaget. 
 
Stadsfullmäktige 23.09.2024 
39/00.01.06/2023 
 
Stadsstyrelsen Stadsfullmäktige beslutar 
 

1 anteckna den givna utredningen för kännedom 
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2 anse att motionen är slutbehandlad. 

 
Beslut Stadsfullmäktige godkände beslutsförslaget. 
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Anvisning för sökande av ändring gäller paragraferna: § 84, § 85, § 87, § 88, § 
90, § 91, § 92 

 

Förbud mot att söka ändring 

I fråga om beslut som endast gäller beredning eller verkställighet får enligt 136 § i 
kommunallagen ändring inte sökas.
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Anvisning för sökande av ändring gäller paragraferna: § 86, § 89 

 

BESVÄRSANVISNING 

 
I detta beslut söks ändring genom kommunalbesvär. 

 
Besvärsrätt 

 
Ändring i beslutet får sökas av: 
 
• den som beslutet avser eller vars rätt, skyldighet eller fördel direkt 

påverkas av beslutet (part), och 
 

• kommunmedlemmar. 
 

Besvärstid   

Kommunalbesvär ska anföras inom 30 dagar från delfåendet av 
beslutet. 
 
Besvären ska lämnas in till besvärsmyndigheten senast under 
besvärstidens sista dag innan besvärsmyndigheten stänger. 

 
En part anses ha fått del av beslutet sju dagar efter att brevet sändes, 
om inte något annat visas. Vid vanlig elektronisk delgivning anses 
parten ha fått del av beslutet den tredje dagen efter att meddelandet 
sändes, om inte något annat visas.  
 
En kommunmedlem anses ha fått del av ett beslut sju dagar efter det att 
protokollet fanns tillgängligt i det allmänna datanätet. 

 
Dagen för delfåendet räknas inte med i besvärstiden. Om den sista 
dagen för anförande av besvär infaller på en helgdag, 
självständighetsdagen, första maj, julafton, midsommarafton eller en 
helgfri lördag, får omprövning begäras den första vardagen därefter. 
 

Besvärsgrunder 

  Kommunalbesvär får anföras på den grunden att 
 

• beslutet har tillkommit i oriktig ordning, 
• den myndighet som fattat beslutet har överskridit sina befogenheter 

eller 
• beslutet annars strider mot lag. 
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Den som anför besvär ska presentera besvärsgrunderna för 
besvärsmyndigheten innan besvärstiden löper ut. 
 

Besvärsmyndighet 

 
Besvär anförs hos Vasa förvalttningsdomstol.  
 
Vasa förvaltningsdomstol 
PB 204  
65101 Vasa  
vaasa.hao(at)oikeus.fi  
Tfn 029 564 2780 
Fax 029 564 2760 
  
Besvär kan anföras även via förvaltnings- och specialdomstolarnas e-tjänst på 
adressen https://asiointi2.oikeus.fi/hallintotuomioistuimet. 

 
Besvärets form och innehåll 

Besvär ska anföras skriftligt. Också elektroniska dokument uppfyller 
kravet på skriftlig form. 

I besväret ska uppges: 

1) det beslut i vilket ändring söks (det överklagade beslutet), 

2) till vilka delar ändring söks i beslutet och vilka ändringar som yrkas 
(yrkandena). 

3) grunderna för yrkandena, 

4) vad besvärsrätten grundar sig på om det överklagade beslutet inte 
avser ändringssökanden själv. 

I besväret ska dessutom uppges namnet på den som har begärt 
omprövning samt personens kontaktuppgifter. Om ändringssökandens 
talan förs av personens lagliga företrädare eller ombud ska också 
denna persons kontaktuppgifter uppges i besvären. Ändring av 
kontaktuppgifterna ska utan dröjsmål anmälas till förvaltningsdomstolen 
medan besvären är anhängiga. 

Besvären ska också innehålla uppgift om postadress och eventuell 
annan adress till vilken handlingar som hänför sig till rättegången kan 
sändas (processadress). Om ändringssökanden har uppgett flera 
processadresser, kan förvaltningsdomstolen välja till vilken av dem den 
skickar de handlingar som hänför sig till rättegången. 
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Till besvären ska fogas: 

1) det beslut i vilket ändring söks genom besvär jämte besvärsanvisning 

2) intyg över vilken dag beslutet har delgetts eller någon annan 
utredning över när besvärstiden har börjat  

3) de handlingar som ändringssökanden åberopar till stöd för sina 
yrkanden, om de inte redan tidigare har lämnats till myndigheten. 

Rättegångsavgift 

 
Hos den som inleder ett ärende som gäller ändringssökande tas det ut 
en rättegångsavgift i enlighet med vad som föreskrivs i lagen om 
domstolsavgifter (1455/2015).   

 


